

ISSN 1608-5752

Journal of Information Management

Volume 21 Number 2 April 2014

ISSN 1608-5752

資訊管理學報

第二十一卷

第二期

中華民國一〇三年四月

資訊管理學報

第二十一卷

第二期

社團法人中華民國資訊管理學會

An Approach to Assessment Model and Metric Tool of Information Security in Designing EIP... 107

Shin-Jer Yang Department of Computer Science and Information Management, Soochow University

Yu-Lung Lin Department of Computer Science and Information Management, Soochow University

Healthcare Information Technology Service Quality: From A Medical Staff Perspective 139

Keng-Jung Yeh Department of Information Management, National Chung Cheng University

Tien Wang Institute of International Management, National Cheng Kung University

Cheng-Han Lee Institute of Healthcare Information Management, National Chung Cheng University

Mining Emerging Patterns from Imbalance Dataset – A Case Study on Freeway Accident Database..... 161

Li-Chen Cheng Department of Computer Science and Information Management, Soochow University

Li-Mei Lee Taiwan Area National Freeway Bureau, MOTC

A Decision Support Approach to the Selection of Functional Size Measurement Methods..... 185

Wen-Ming Han Department of Management Information System, Takming University of Science and Technology

企業資訊網站設計之資訊安全的評估模式與評量工具之研究..... 107

楊欣哲 東吳大學資訊管理學系

林裕倫 東吳大學資訊管理學系

醫療資訊科技服務品質模型：由醫事人員觀點出發..... 139

葉耕榕 國立中正大學資訊管理學系

王鈿 國立成功大學國際經營管理研究所

李承翰 國立中正大學醫療資訊管理研究所

探勘不平衡資料集中之突顯樣式－以國道事故資料為實證研究..... 161

鄭麗珍 東吳大學資訊管理學系

李麗美 交通部臺灣區國道高速公路局

支援軟體功能性規模度量方法論選擇之決策模式..... 185

韓文銘 德明財經科技大學資訊管理系